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Hei!

Pahoittelen vastauksen viivästymistä sähköpostin ruuhkien vuoksi.

Kuluttajaneuvonnasta emme voi ottaa kantaa viestintäviraston toimintaan. Jos viestintäviraston kanssa ei
yksimielisyyttä synny, on mainitsemasi liikenne ja viestintäministeriö se oikea taho asian eteenpäin
viemiseksi.
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